
 

 

Acta Consell de la Vila 

 

Dia: dijous 12 de juny  

Hora: 18h 

Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament 

 

Assisteixen: 

Representants dels grups municipals: 

• Martínez, Laura ( Alcaldesa i presidenta del consell) 
• Grau, Gerard ( regidor de participació ciutadana i representant d’ERC) 
• Nuñez, Alfons ( representant del grups municipal Junts estimem Vilassar) 
• Gomez, Jaume (representant del grups municipal Junts estimem Vilassar) 
• Añó, Mariona (representant del grups municipal Junts estimem Vilassar) 
• Salat, Agnés ( representant del grup municipal Babord) 

• Silvestre, Luard ( representant del grup municipal Babord) 

• Gérez, Virginia ( representant del grup municipal PSC) 

• Paricio, Nuria ( representant del grup municipal PSC) 

• Laspalas, Yolanda ( representant del grup municipal PP) 

 

Representants d’entitats: 

• López, Montse ( representant de l’entitat APAC) 

• Angulo, Juan Luis ( representant de l’entitat Màgic Grup Maresme) 

• Malfeito, Carles ( representant de l’entitat GOVI) 

• Aledo, Susana ( representant de l’entitat d’Aula d’extensió universitària ) 

• Jordan, Francesc ( representant de l’entitat Coral Englantina) 

• Arias, Meli ( Representant de l’ass. De veïns del barato) 

• Castells, Edith ( representant de l’associació mirades Vilassar de Mar) 

 

Membres a títol individual: 

• Esteban, Antoni 

• Grébol, Dani  

• Alberola, Marta  

• Beulas, Eloi  

• De Quirós, Blanca  



 

 
• Rubio, Marc 

• Aguilo, Juan Maria  

• Pérez, Maria Isabel 

 

 

• López, Rafel (Cap de l’Area de Serveis personals) 

• Batayé, Estel ( tècnica de participació ciutadana) 

 

Ordre del dia: 

1. Elecció del càrrec de vicepresident/a i la representant de la 

ciutadania a la comissió del codi ètic 

Comencem amb l’elecció del càrrec de vicepresident/a. S’han presentant 3 

candidatures:  

• Carles Malfeito  

• Antoni Esteban  

• Isabel Perez  

Cada persona candidata fa una presentació de la seva trajectòria i els motius per 
als quals creuen que han de ser votades. 

Les votacions es fan amb vot secret i amb urna. Els resultats de les votacions: 

 

Carles 
Malfeito 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 15 

Antoni 
Esteban 1 1 1 1 1 1                   6 

Isabel Pérez 
1 1 1 1                       4 

              TOTAL 25 

 

Després del recompte de vots, Carles Malfeito passa a tenir el càrrec de 

vicepresident del Consell de la Vila.  

Representació comissió del codi ètic: 

L’única candidatura ha estat presentada per Marta Alberola i, per tant, queda 
nomenada representant del Consell de la Vila a la comissió del codi ètic. 

 



 

 
2. La gestió dels residus a Vilassar de Mar 

El regidor de participació ciutadana i medi ambient explica el nou sistema de 
recollida d’escombraries. 

S’estan posant contenidors intel·ligents, resta i orgànica amb lector de targeta 

que es podrà incorporar al mòbil. Es prenent minimitzar la resta i maximitzar tot 

el que podem abocar a la resta de fraccions. La implantació del nou sistema serà 

cap a l’octubre, per tal que ja hagi passat l’època de vacances per començar la 

difusió i l’acció pedagògica.  

Tot seguit, la presidenta del Consell explica que hem de redefinir els temes que 

volem treballar des de el Consell de la Vila, que es un espai de debat i reflexió. 

S’ha de tractar temes amplis que afectin a tot el poble. D’aquesta sessió podem 

extreure dos temes proposats per la ciutadania a l’ordre del dia d’aquest consell 

per treballar-los amb més profunditat a la següent sessió. 

 

3. Temes a petició del Sr. Eloi Beulas: 

 

• Ocupació de l’espai públic per part de les terrasses de bars i 
restaurants. 

No es vol afectar la vida econòmica de bars i restaurants però no pot ser que 
quan els establiments tanquen la via pública quedi ocupada. 

L’Eloi Beulas planteja la dificultat que hi ha amb l’estesa de les terrasses molt 
més enllà de l’espai que tenen assignat. En tot cas caldria estudiar-ho i si cal fer 
les ampliacions, que es facin i que paguin l’ocupació real. 

El Sr. Eloi Beulas porta un document sobre l’espai que ocupen les terrasses de 
bars i restaurants, on hi ha casos que ocupen de la superfície assignada ( 
s’ajunta el document amb l’acta) 

Es planteja que aquest tema s’ha de replantejar i parlar de l’ocupació de la via 
pública en general, no només centrant-nos amb les terrasses de bars i 
restaurants.   

Es decideix que el tema de l’ocupació de la via pública serà un dels temes a 
tractar a la propera reunió del Consell de la Vila 

 

4. Temes a petició de la Sra. Isabel Perez: 

Es dona resposta a les peticions de la Sra. Isabel Pérez, d’algunes de les accions 
que ja s’estan treballant des de l’Ajuntament en relació algunes de les seves 
peticions.  

• Crear un Sant Jordi important per fomentar l’economia local, enfocat en 
el mercat de la flor i referents en com a Vila cultural dels llibres: 



 

 
Es planteja reconduïm aquest punt per tractar-lo juntament amb la proposta de 

l’ocupació de la via pública relacionat amb fomentar el comerç local. 

• Creació d’una Xarxa de ciutats amigables amb les persones grans 

L’Ajuntament hi està treballant a través de diferents projectes i està incorporat a 
la Xarxa de ciutats amigables liderada pel Govern de l’Estat. 

• Seguretat i ocupació il·legal: 

Es un dels altre temes que ens podem plantejar treballar en les properes 
sessions del Consell. 

• Pàrquing darrere mercat d’ús públic i gratuït: 

S’explica que és un espai compartit amb l’edifici i ha hagut molt de conflicte en 

entre la convivència entre les places privades i les d’ús públic, motiu per al qual 

ja no és un aparcament de rotació. 

• Neteja de Rieres:  

La neteja de les rieres és competència de l’Agencia Catalana de l’Aigua, tot i que 

a vegades, quan es necessari, l’Ajuntament les neteja. 

• Dinamització del comerç local: 

Es planteja unir aquest tema amb l’ocupació de la via pública i treballar-lo 
àmpliament en el proper consell de la vila. 

• Transició energètica: 

Es un possible tema a tractar en les properes reunions del Consell. 

• Protecció de les platges i el passeig marítim. Preservar-les per l’alt risc 
de soscavaments: 

La platja i el passeig marítim no és competència municipal,  és competència del 

Ministerio de Costas. S’explica que hi ha un projecte del Ministerio de fa molts 

anys que afectaria alguns pobles del baix maresme. D’aquest projecte s’ha fet 

un estudi sobre les algues que hi ha i si aguantarien la construcció d’espigons, 

sembla ser que si. En tot això el projecte depèn del Ministerio de Costas. 

 

5. Precs i preguntes: 

El Sr. Marc Rubio pregunta sobre el tema de la mobilitat i de la creació d’una línia 

de bus directe entre Vilassar de Mar i Barcelona.  

El regidor de mobilitat explica que s’està treballant i que s’ha fet la petició a la 

Generalitat per crear aquesta línia directa d’autobús entre Vilassar de Mar i 

Barcelona. 

 



 

 
Finalment, dels diferents temes que han anat sortint en aquesta sessió es fa una 

votació a mà alçada, per escollir quins temes es tractaran en el proper Consell 

de la Vila.  

- Seguretat: 5 vots 

- Mobilitat 4: vots 

- Transició 3: vots 

- Habitatge 2: vots  

Per tant els temes a tractar al proper consell de la vila seran:  

Ocupació de la via pública i el tema de la seguretat. 

Finalitza la reunió a les 20,15 hores. 

 

 


